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Make a Difference! Become a candidate!

Make an appointment between September 24, 10 a.m. and September 29, 5 p.m. with the
Returning Officer to have your candidacy approved.

English School Boards Still Have the Right to Govern themselves.
Let’s make the most of it!

Having the students' best interests at heart and a passion for making a difference,
becoming a candidate is a great way to get involved! This is your chance to shape
policies that reflect our community’s values. Run for Commissioner to help keep our
schools inclusive, vibrant, and ready for the future.

www.rsb.qc.ca

Why Should I Run?
As a parent, your unique perspective and insights are invaluable to our students’ success.
As a commissioner, you will be able to directly impact decisions affecting our children's
education, success, safety, and well-being.

Fill out the Forms available on our website at www.rsb.qc.ca/school-elections-2024

Make an appointment with the Returning Officer (450 672-4010 ext. 5641 or 
Elections.ReturningOfficer@rsb.qc.ca) 

3 Easy Steps to Run for Office!

To be a candidate, you must be at least 18 years old and reside on the territory of RSB for
the last 6 months.

https://www.rsb.qc.ca/school-elections-2024/
mailto:Elections.ReturningOfficer@rsb.qc.ca
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Faites une différence! Présentez-vous comme candidat(e)!

Prenez un rendez-vous entre le 24 septembre, 10 h, et le 29 septembre, 17 h, avec la directrice
du scrutin pour faire approuver votre candidature.

Les commissions scolaires anglophones ont toujours le droit de se
gouverner. Profitons-en au maximum!

Ayant à cœur l'intérêt des élèves et l'envie de faire une différence, devenir candidat(e) est
une excellente façon de s'impliquer ! C'est votre chance de façonner des politiques qui
reflètent les valeurs de notre communauté. Présentez-vous comme commissaire pour
aider à garder nos écoles inclusives, dynamiques et prêtes pour l'avenir.

www.rsb.qc.ca

Pourquoi me présenter?
En tant que parent, votre perspective unique et vos idées sont inestimables pour la réussite de nos
élèves. En devenant commissaire, vous allez pouvoir influencer directement les décisions qui
affectent l’éducation, le succès, la sécurité et le bien-être des enfants.

Remplir les formulaires disponibles sur notre site Web à l'adresse suivante : 
www.rsb.qc.ca/fe/devenir-candidate-ou-candidat

3 étapes faciles pour se présenter aux élections !

Prendre rendez-vous avec la directrice du scrutin (450 672-4010 poste 5641 ou 
Elections.ReturningOfficer@rsb.qc.ca) 

Pour être candidat, il faut être âgé d'au moins 18 ans et résider sur le territoire de la CSR depuis au
moins six mois.

https://www.rsb.qc.ca/fr/devenir-candidate-ou-candidat/

